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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (Demokrati) je na 19. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 26. srpnja 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 

„Pitanje za v.d. pročelnicu gđu. Natašu Višković, Upravni odjel za komunalno 

gospodarstvo i upravljanje imovinom 

Postavljam pitanje vezano za mogućnost asfaltiranja djela parkirališta koje se nalazi u ulici 

Prilaz Vala a koje je dugi niz godina u očekivanju asfaltiranja. 

S obzirom na novoizgrađene građevine i ostatak Labina u kojemu zgrade u pravilu imaju 

asfaltirani dio predviđen za parkiranje, nadam se da će i ova jednom doći na red, pa Vas molim 

da nas obradujete barem uvrštenjem u neki skori budući plan.“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
„Drago mi je da danas imamo čak dva predsjednika Mjesnih odbora na gostovanju, i još dva 

kroz vijećnike, ukupno četiri od sedam, što je jako dobro i pohvalno. Njih posebno pozdravljam 

jer mislim da je strašno bitno da upravo inicijative građana i kroz Vijeća Mjesnih odbora. 

Konkretno za Vijeće Mjesnog odbora Kature, svake godine, kao i za sve ostale Mjesne odbore, 

održavamo sastanke sredinom rujna ili početkom rujna. Tako ćemo i ove godine. Prošle godine 

su za Kature bila dva glavna prioriteta koja su izabrana od strane Mjesnog odbora Kature, a 

to je asfaltiranje Prilaza Griža koje je u tijeku, počelo je jučer, popularnog nazvane „zelene 

zgrade“. Drugo su drvarnice u ulici Svetog Mikule. Stvari koje su onda isto bile predlagane, 

jedno od tih stvari je parkiralište u ulici Svetog Mikule, u nastavku, između Doma zdravlja i 

osnovne škole na Katurama. Druga stvar je upravo taj parking za koje je vijećnica Pejić 

postavila pitanje. Ja vjerujem da će u izradi proračuna za 2024. godinu se nastaviti po tom 

redu i da bi se upravo to parkiralište moglo staviti u plan za, neću reći izgradnju jer je to 

postojeće parkiralište, nego za asfaltiranje javne površine. Vjerujem da bi se to već u proračunu 

za 2024. moglo odraditi.“ 

 S poštovanjem, 

 

                                                                                                          PROČELNICA 

                                                                                                      Loreta Blašković, v.r. 


